
 PROTOKÓŁ  Nr 63.2017 
z posiedzenia Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony Środowiska  

z dnia 7 lipca 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek                  -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa                     -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński                   -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Malinowski     -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka                   -  Członek Komisji  
6. Zbigniew Pożarko                -  Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Beata Górecka- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie tematów związanych z ochroną środowiska;  
3. Sprawy różne; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 62.2017 z dnia 3 lipca 2017r. został odczytany i przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek odczytał nowe zasady 
segregacji śmieci dla mieszkańców obowiązujący od 1 lipca. Powiedział, że w 
specyfikacji przetargowej nie uwzględniono oddzielnego kontenera na opony, 
które mieszkańcy będą mogli oddawać do Punktu Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych oraz spytał o odpady zmieszane z koszy ulicznych. 
 
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beata Górecka odpowiedział, że 
odpady z koszy ulicznych na wsi będą odbierane przez firmę odbierającą 
odpady, natomiast miasto nadal będzie obsługiwane przez pracowników urzędu. 
Pojawiła się propozycja, aby została zmieniona lokalizacja składowiska tych 
śmieci, obecnie trwają rozmowy na temat lokalizacji.  
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Pani Beata Górecka dodała, że w umowie odbiór opon jest zapewniony, jednak 
w chwili obecnej trwają rozmowy z firmą JURANT, aby był zapewniony na nie 
oddzielny kontener.  
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek spytał, na jakich zasadach jest 
odbierany eternit od mieszkańców.  
Pani Beata Górecka odpowiedziała, że musi zostać ogłoszony przetarg 
wyłaniający odbiorcę. W budżecie Gminy na ten cel zabezpiecza się kwotę 50 
tys. zł, jednak Gmina występuje z wnioskiem o dofinansowanie z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, jednak wcześniej musi zostać 
stworzona lista osób, od których ma być on odebrany wraz z ilością odpadu, aby 
wykazać, że takie dofinansowanie jest zasadne.  
 
Poruszono temat zasad wycinki drzew. Pani Beata Górecka powiedziała, że 
drzewa owocowe można wycinać bez zgłoszenia, natomiast w przypadku 
pozostałych jest to zależne od obwodu pnia i regulują to odpowiednie przepisy 
oraz procedury. Na każde drzewo znajdujące się w pasie drogowym musi zostać 
wydana decyzja.  
 
Przewodniczący Komisji spytał, czy na terenie gminy są kontrolowane dzikie 
wysypiska.  
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska powiedziała, że są podejmowane 
interwencje w przypadku zgłoszenia takiego wysypiska oraz są miejsca stale 
sprawdzane i monitorowane, dodatkowo umieszczane są fotopułapki.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że w związku z incydentem, który miał 
miejsce w ostatnim czasie, należy zabezpieczyć budynek naprzeciw boiska w 
Tłuszczu. 
 
Radny Włodzimierz Malinowski spytał, kiedy zostaną do mieszkańców 
dostarczone harmonogramy odbioru odpadów.  
Pani Beata Górecka powiedziała, że są one sukcesywnie dostarczane do 
mieszkańców, do końca miesiąca pojawią się u wszystkich mieszkańców.  
 
Ad3. Komisja dyskutowała na temat nagród dla laureatów konkursu na 
„Najładniejszy ogródek przydomowy”. Po omówieniu wyników konkursu 
komisja zdecydowała, że nagrodą za I oraz II miejsce będzie kosiarka 
elektryczna, za III miejsce podkaszarka elektryczna, natomiast za wyróżnienie 
album.  
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 28 sierpnia 
2017r. godz. 8.15. 
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Na tym protokół zakończono. 
                                                                            
                                                                                

Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Tadeusz Groszek  
 
 
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 7 lipca  2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
                                                                              
                 
 
 
 


